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Mondelinge vragen Dorpsplan Wijthmen. 

Het CDA heeft in februari 2016 al mondelinge vragen gesteld over de voortgang van het dorpsplan 

Wijthmen. In het wijkplatform heeft de wethouder toegezegd dat er afgelopen voorjaar duidelijkheid 

zou komen. 

Nu zijn we een driekwart jaar verder en het is nog steeds niet bekend óf- en wanneer het dorpsplan 

doorgang kan vinden.  

Het dorpsplan is van groot belang voor Wijthmen. Door de impuls hebben de school en het 

verenigingsleven weer meer bestaansrecht. En met de realisatie van de zorgwoningen wordt de zorg 

in deze wijk beter geregeld.  

Nog een belangrijk punt is dat jonge starters nu de mogelijkheid krijgen om in hun geboortedorp te 

blijven, of het nu is met een huurwoning of met een koopwoning. Voor de inwoners van Wijthmen is 

het dus van groot belang dat het dorpsplan doorgaat. Daarom mag er nu weleens witte rook uit de 

schoorsteen komen. Er is afgelopen jaren veel beloofd voor het dorpsplan Wijthmen. Ouderen maar  

ook jongeren hebben verhuizing buiten Wijthmen uitgesteld ,met de hoop op niet al ter lange 

termijn een passende woning binnen Wijthmen te kunnen betrekken. De inwoner zijn het lange 

wachten en onduidelijk meer dan zat . 

De CDA fractie heeft daarom de volgende vragen: 

 Is college nog wel bereid het dorpsplan Wijthmen te realiseren? Zoja waar zit de voortgang 

nog op vast? 

 Kan het zorgcentrum nog gerealiseerd worden?  Zo ja hoever staat het er nu mee 

 Waarom duurt het zo lang. Wat zijn de hobbels. 
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